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Folketingets Skatteudvalg har den 10. januar 2012 stillet følgende spørgsmål 
nr. 229 (Alm. del) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

Spørgsmål nr. 229: 
’’Kan ministeren i forbindelse med sagen omkring ulovligt opkrævede ejen-
domsskatter og fejl i SKAT’s IT system oplyse, hvor mange boligejere der er 
berørt af sagen?”

Svar:
En endelig opgørelse heraf er ikke mulig på nuværende tidspunkt. Men det 
kan oplyses, at der i forbindelse med den første tilbagebetaling i november 
2011 indgik 107.327 ejendomme. Dette tal vedrører tilbagebetaling efter ejen-
domsskattelovens § 1 stk. 4 og stk. 5. Hovedparten af disse ejendomme har 
modtaget en tilbagebetaling, mens et mindre antal er under manuel behand-
ling.

Det kan tilføjes, at der herudover er ca. 5.900 uafsluttede sager vedrørende 
fradrag for forbedringer hos SKAT, jf. besvarelsen af spørgsmål nr. 149 SAU -
Alm.del. Der foreligger ikke oplysninger om, hvor mange ejendomme disse 
sager vedrører.

Med venlig hilsen
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